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Protokół nr 2/2024                                                                                                                            

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola                                                                                                                              

z posiedzenia w dniu 1 lipca 2024 r. 

 

              Posiedzenie  Komisji  Infrastruktury  Rady Miasta Opola odbyło  się  w  sali  nr  312 

im. Karola Musioła w opolskim ratuszu  i trwało od godz. 15.00 do godz. 16.07.                                                                          

Posiedzeniu  przewodniczył radny  Edward Odelga przewodniczący Komisji.                     

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 4 członków Komisji (radni: 

Edward Odelga, Łukasz Sowada, Marek Kinder i Jan Damboń). 

Po dotarciu radnych Elżbiety Bień i Małgorzaty Wilkos w posiedzeniu udział brało 6 radnych. 

 

Listę obecności członków Komisji oraz listę obecnych osób załącza się do protokołu.            

Porządek obrad, nad którym obradowała Komisja był następujący: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 1/2024 Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola ze wspólnego 

posiedzenia Komisji w dniu 11 czerwca 2024 r. 

2. Zaopiniowanie sprawozdań z działań podejmowanych na terenie nadzoru wodnego: 

a) w Opolu na obszarach powiatów M. Opole, Opolski, Krapkowicki, Brzeski, Prudnicki, Nyski 

za rok 2023 (druk nr 38). 

b) w Strzelcach Opolskich na obszarach powiatów Strzeleckiego, Opolskiego, Opole, 

Oleskiego, Lublinieckiego, Gliwickiego, Krapkowickiego za rok 2023 (druk nr 36). 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uzgodnienia prac wykonywanych na potrzeby 

ochrony użytku ekologicznego "Grudzicki Grąd" w Opolu (druk nr 39). 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej (druk nr 43). 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) do 

Zakładu Komunalnego w Opolu Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością (druk nr 45). 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia ul. Żytomierskiej w Opolu do 

kategorii drogi gminnej (druk nr 52). 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia przebiegu drogi gminnej Nr 103882O 

(druk nr 53). 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Opolskiego Programu Pomocy 

Przedsiębiorcom (druk nr 57). 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Chmielowice IV” w Opolu (druk nr 58). 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę nr XIV/219/19 Rady Miasta Opola z 

dnia 4 lipca 2019 r. w sprawie ustalenia cen maksymalnych obowiązujących przy przewozie 

osób taksówkami na terenie Miasta Opola (druk nr 60). 
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11. Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę nr XIV/218/19 Rady Miasta Opola z 

dnia 4 lipca 2019 r. w sprawie określenia strefy cen (stawki taryfowe) obowiązującej przy 

przewozie osób i ładunków taksówkami (druk nr 61). 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych i dworców, których właścicielem albo zarządzającym jest Miasto Opole oraz 

warunków i zasad korzystania z tych obiektów (druk nr 62). 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia umowy najmu lokalu użytkowego nr 

3 przy ul. Książąt Opolskich 48-50 Opolu w trybie bezprzetargowym (druk nr 63). 

14. Przyjęcie planu pracy Komisji na drugą połowę 2024 r. 

15. Sprawy różne. 

a) Petycja mieszkańców Dzielnicy XIII w sprawie budowy wodociągu i doprowadzenia wody 

na cmentarzu w Opolu - Chmielowicach przy ul. Ślicznej 

 

Do punktu 1. porządku obrad:     

 Protokół nr 1/2024 Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola ze wspólnego 

posiedzenia Komisji w dniu 11 czerwca 2024 r. został zatwierdzony bez uwag jednogłośnie 

w obecności 4 członków Komisji.  

Za głosowali radni: Edward Odelga, Łukasz Sowada, Marek Kinder i Jan Damboń.  

 

Do punktu 2. porządku obrad:     

 Sprawozdania z działań podejmowanych na terenie nadzoru wodnego: 

a)  w Opolu na obszarach powiatów M. Opole, Opolski, Krapkowicki, Brzeski, Prudnicki, 

Nyski za rok 2023 (druk nr 38)  

b) w Strzelcach Opolskich na obszarach powiatów Strzeleckiego, Opolskiego, Opole, 

Oleskiego, Lublinieckiego, Gliwickiego, Krapkowickiego za rok 2023 (druk nr 36) nie były 

omawiane. 

Pytań i dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 1 lipca 2024 r. 

do sprawozdania z działań podejmowanych na terenie nadzoru wodnego w Opolu na 

obszarach powiatów M. Opole, Opolski, Krapkowicki, Brzeski, Prudnicki, Nyski za rok 

2023 (druk nr 38) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie sprawozdania. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 
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Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Marek Kinder, Łukasz 

Sowada i Małgorzata Wilkos. 

 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 1 lipca 2024 r. 

do sprawozdania z działań podejmowanych na terenie nadzoru wodnego w Strzelcach 

Opolskich na obszarach powiatów Strzeleckiego, Opolskiego, Opole, Oleskiego, 

Lublinieckiego, Gliwickiego, Krapkowickiego za rok 2023 (druk nr 36) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie sprawozdania. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Marek Kinder, Łukasz 

Sowada i Małgorzata Wilkos. 

 

 

Do punktu 3. porządku obrad:      

 Projekt uchwały w sprawie uzgodnienia prac wykonywanych na potrzeby ochrony 

użytku ekologicznego "Grudzicki Grąd" w Opolu (druk nr 39) zreferował zastępca naczelnika 

Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Sebastian Smoliński. 

Pytań nie zgłaszano, również w dyskusji nikt się nie wypowiedział. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 1 lipca 2024 r. 

do projektu uchwały w sprawie uzgodnienia prac wykonywanych na potrzeby ochrony 

użytku ekologicznego "Grudzicki Grąd" w Opolu (druk nr 39) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Marek Kinder, Łukasz 

Sowada i Małgorzata Wilkos. 

 

 

Do punktu 4. porządku obrad:      

 Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej (druk nr 43) omówiła 

naczelnik Wydziału Geodezji i Kartografii Grażyna Czapla. 

Pytań nie zgłaszano, nie było również dyskusji. 
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Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 1 lipca 2024 r. 

do projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej (druk nr 43) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto 5 głosami za (radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Marek Kinder 

i Małgorzata Wilkos), przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących się. 

 

Do punktu 5. porządku obrad:      

 Projekt uchwały w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) do Zakładu 

Komunalnego w Opolu Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością (druk nr 45) przedstawiła 

naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Planetorz – Pękalska. 

Na pytanie radnego Jana Dambonia odpowiedzi udzieliła Zastępca Prezydenta Miasta Opola 

Małgorzata Stelnicka. 

Dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 1 lipca 2024 r. 

do projektu uchwały w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) do Zakładu 

Komunalnego w Opolu Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością (druk nr 45) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Marek Kinder, Łukasz 

Sowada i Małgorzata Wilkos. 

 

 

Do punktu 6. porządku obrad:      

 Projekt uchwały w sprawie zaliczenia ul. Żytomierskiej w Opolu do kategorii drogi 

gminnej (druk nr 52) omówiła kierownik Referatu Zarządzania Ruchem Wydziału Transportu 

i Zarządzania Ruchem Urszula Widera. 

Pytań nie zgłaszano, również w dyskusji nikt się nie wypowiedział. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 1 lipca 2024 r. 

do projektu uchwały w sprawie zaliczenia ul. Żytomierskiej w Opolu do kategorii drogi 

gminnej (druk nr 52) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 
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Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Marek Kinder, Łukasz 

Sowada i Małgorzata Wilkos. 

 

Do punktu 7. porządku obrad:      

Projekt uchwały w sprawie ustalenia przebiegu drogi gminnej Nr 103882O (druk nr 53) 

omówiła kierownik Referatu Zarządzania Ruchem Wydziału Transportu i Zarządzania Ruchem 

Urszula Widera. 

Pytań i dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 1 lipca 2024 r. 

do projektu uchwały w sprawie ustalenia przebiegu drogi gminnej Nr 103882O (druk 

nr 53) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Marek Kinder, Łukasz 

Sowada i Małgorzata Wilkos. 

 

Do punktu 8. porządku obrad:      

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Opolskiego Programu Pomocy Przedsiębiorcom 

(druk nr 57) zreferowała kierownik Referatu Kontroli Podatkowej Wydziału Podatków i Opłat 

Lokalnych Agnieszka Wyskwarska.  

Na pytanie radnego Jana Dambonia odpowiedzi udzieliła kierownik Referatu Kontroli 

Podatkowej Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych Agnieszka Wyskwarska. 

Dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 1 lipca 2024 r. 

do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Opolskiego Programu Pomocy Przedsiębiorcom 

(druk nr 57) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Marek Kinder, Łukasz 

Sowada i Małgorzata Wilkos. 
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Do punktu 9. porządku obrad:      

 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Chmielowice IV” w Opolu (druk nr 58) omówiła naczelnik 

Biura Urbanistycznego Aneta Werner-Wilk. 

Pytań i dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 1 lipca 2024 r. 

do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Chmielowice IV” w Opolu (druk nr 58) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Marek Kinder, Łukasz 

Sowada i Małgorzata Wilkos. 

 

Projekt uchwały na druku nr 58 został omówiony po zrealizowaniu p.13 porządku obrad 

w związku z chwilową nieobecnością osoby referującej. 

 

Do punktu 10. porządku obrad:   

  Projekt uchwały uchylającej uchwałę nr XIV/219/19 Rady Miasta Opola z dnia 4 lipca 

2019 r. w sprawie ustalenia cen maksymalnych obowiązujących przy przewozie osób 

taksówkami na terenie Miasta Opola (druk nr 60) przedstawił kierownik Referatu Transportu 

Wydziału Transportu i Zarządzania Ruchem Tomasz Guzik. 

Pytań nie zgłaszano, nie było również dyskusji. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 1 lipca 2024 r. 

do projektu uchwały uchylającej uchwałę nr XIV/219/19 Rady Miasta Opola z dnia 4 lipca 

2019 r. w sprawie ustalenia cen maksymalnych obowiązujących przy przewozie osób 

taksówkami na terenie Miasta Opola (druk nr 60) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto 5 głosami za (radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Marek Kinder 

i Łukasz Sowada), przy braku głosów przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się (radna 

Małgorzata Wilkos). 
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Do punktu 11. porządku obrad: 

 Projekt uchwały uchylającej uchwałę nr XIV/218/19 Rady Miasta Opola z dnia 4 lipca 

2019 r. w sprawie określenia strefy cen (stawki taryfowe) obowiązującej przy przewozie osób 

i ładunków taksówkami (druk nr 61) zreferował kierownik Referatu Transportu Wydziału 

Transportu i Zarządzania Ruchem Tomasz Guzik. 

Pytań nie było, nie było także dyskusji. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 1 lipca 2024 r. 

do projektu uchwały uchylającej uchwałę nr XIV/218/19 Rady Miasta Opola z dnia 4 lipca 

2019 r. w sprawie określenia strefy cen (stawki taryfowe) obowiązującej przy przewozie 

osób i ładunków taksówkami (druk nr 61) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto 5 głosami za (radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Marek Kinder 

i Łukasz Sowada), przy braku głosów przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się (radna 

Małgorzata Wilkos). 

 

 

Do punktu 12. porządku obrad: 

 Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych i dworców, których właścicielem albo zarządzającym jest Miasto Opole oraz 

warunków i zasad korzystania z tych obiektów (druk nr 62) omówił kierownik Referatu 

Transportu Wydziału Transportu i Zarządzania Ruchem Tomasz Guzik. 

Pytań i dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 1 lipca 2024 r. 

do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych i dworców, których właścicielem albo zarządzającym jest Miasto Opole 

oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów (druk nr 62) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Marek Kinder, Łukasz 

Sowada i Małgorzata Wilkos. 
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Do punktu 13. porządku obrad: 

Projekt uchwały w sprawie zawarcia umowy najmu lokalu użytkowego nr 3 przy 

ul. Książąt Opolskich 48-50 Opolu w trybie bezprzetargowym (druk nr 63) zreferował 

naczelnik Wydziału Lokalowego Łukasz Kucharski. 

Na pytania radnych Łukasza Sowady i Małgorzaty Wilkos odpowiedzi udzielali 

naczelnik Wydziału Lokalowego Łukasz Kucharski oraz Zastępca Prezydenta Miasta Opola 

Małgorzata Stelnicka. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 1 lipca 2024 r. 

do projektu uchwały w sprawie zawarcia umowy najmu lokalu użytkowego nr 3 przy 

ul. Książąt Opolskich 48-50 Opolu w trybie bezprzetargowym (druk nr 63) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Marek Kinder, Łukasz 

Sowada i Małgorzata Wilkos. 

 

 

Do punktu 14. porządku obrad: 

 W punkcie przewidzianym na przyjęcie planu pracy Komisji na drugą połowę 2024 r. 

propozycje zgłosili:  

- radny Jan Damboń: Omówienie siatki połączeń autobusowych celem usprawnienia działania 

MZK. 

- radny Łukasz Sowada: Analiza zasobu komunalnego miasta Opola (ilość mieszkań 

komunalnych, socjalnych). Stan mieszkań - ilość wyremontowanych i do remontu. Liczba 

mieszkań udostępnionych mieszkańcom oraz pustych. Plany sprzedaży lub budowy nowych. 

Ustalono, iż tematy zostaną omówione kolejno w październiku i listopadzie. 

 

Powyższe przyjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Marek Kinder, Łukasz 

Sowada i Małgorzata Wilkos. 

 

 

Do punktu 16. porządku obrad: 

 W punkcie sprawy różne przewodniczący Komisji poinformował o skierowanym do 

Komisji Infrastruktury piśmie mieszkańców Dzielnicy XIII w sprawie budowy wodociągu 
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i doprowadzenia wody na cmentarzu w Opolu - Chmielowicach przy ul. Ślicznej (dołączone 

w programie esesja). 

W niniejszej sprawie głos zabierali: Zastępca Prezydenta Miasta Opola Małgorzata Stelnicka,  

a także radni: Edward Odelga, Łukasz Sowada, Małgorzata Wilkos i Elżbieta Bień. 

W wyniku dyskusji Komisja postanowiła przekazać wniosek do Prezydenta Miasta Opola.  

 

Powyższe przyjęto w jawnym głosowaniu. 

 

Za skierowaniem pisma do Prezydenta głosowało 3 radnych (radni: Edward Odelga, Jan 

Damboń i Marek Kinder), a 2 radnych głosowało za skierowaniem pisma do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji (radni: Elżbieta Bień i Małgorzata Wilkos). 

 

 

 

Więcej spraw nie zgłoszono. 

Porządek obrad został wyczerpany, przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie.   

 

 

         Przewodniczący Komisji Infrastruktury  

                                      Radny Edward Odelga 

 

 

 

 


